
 

Datum: 16. 4. 2025 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STRAVOVACÍ KOMISE ARTER 

CATERINGOVÝ SERVIS S.R.O. 

 

Účel jednání: Zhodnocení činnosti koncesionáře Arter cateringový servis s.r.o. z hlediska kvality 

stravování 

Místo:   Školní jídelna 3. ZŠ u Říčanského lesa 

Přítomni: Josef Rožánek (Arter), Anděla Obrátilová (Arter), Lucie Haviárová (Arter), Hana 

Špačková (město), Monika Žilková (OŠ), Petra Němečková (OŠ), Pavel Bednář (1. ZŠ), 

Tereza Fialová (MŠ Větrník), Jitka Macháčková (4. ZŠ), Jan Šindelář (2. ZŠ), Klára 

Dvořáková (MŠ Zahrádka), Hana Koubková (MŠ Kuřátko), Dalibor Dudek (3. ZŠ) 

Začátek jednání: 10:30 

Konec jednání:  12:30 

 

Jednotlivé připomínky, komentáře: 

Místostarostka – H. Špačková 

- Přivítání všech přítomných a zahájení diskuze.  

- Kontrola řešení nedostatků vyplývajících z minulého setkání. 

 - Provozní řád školní jídelny – Školy už ho mají a nedostatky v něm jsou opraveny; dozor ve 

školní jídelně zajišťuje Arter. Nutnost zveřejnit aktuální provozní řád i na webu Arteru! 

 - Dozor na schodišti v Sokolské – P. Bednář: problém především v zimním období; vyvěšení 

nových cedulí; P. B. zajistí dozor 

 - Fotky jídel – Vkládání fotek v systému Anete je jednoduché a funguje to. 

 

OŠ - Petra Němečková 

 - Přetlumočení stížností většiny rodičů ze třídy 3.A, 1. ZŠ na výdejnu v Sokolské – nedobrá jídla, 

malé porce, některé děti měly po jídle opakovaně střevní potíže, už v jídelně nechtějí jíst 

 Arter (Rožánek) – každý týden v pátek paní Haviárová obvolává všechny odběratele a získává 

od nich zpětnou vazbu – následuje vyhodnocení v pondělí, kde se řeší případné problémy; 

v poslední době nejsou téměř žádné stížnosti 

 Arter (Obrátilová) – možnost pro některé rodiče – po dohodě s Arterem budou moci jídelnu 

navštívit a jídla ochutnat, klidně vícekrát týdně (vždy za přítomnosti někoho z Arteru) 

 Reakce ostatních – pro děti z 1. ZŠ je po cestě do jídelny příliš mnoho lákadel (kebab, pizza, …). 

Když přijdou do jídelny, tak to už kolikrát ani neochutnají a doma řeknou, že se to nedá jíst.  

 Arter (Rožánek) – informace pro rodiče na stránkách Arteru – Co rodiče nevědí o školním 

stravování – rozposlat rodičům? – pro rodiče je to dlouhý text… 

 



1. ZŠ – Pavel Bednář 

 - Družinářky jídlo chválí – dostane se k nim opravdu jen minimum připomínek 

 - Předání seznamu „Dětská přání a připomínky“ Arteru. V seznamu jsou body jako: více 

sladkých jídel, více druhů ovoce, … 

 Arter (Rožánek) – přídavky jsou téměř vždy možné; až 80 % přihlášek je přes aplikaci, kde se 

hůře vybírá, rodiče vybírají bez dětí a potom to děti nechtějí jíst… 

 - Některé děti dostávají obrovské svačiny a potom nechtějí obědvat. 

 

2. ZŠ – Jan Šindelář 

 - Všem moc chutná. Salátový bar skvěle funguje. 

 - Dotaz, zda by mohly být u výdeje stále stejné kuchařky? 

 Arter (Rožánek) – pokusí se vyhovět 

 

MŠ Větrník – Tereza Fialová 

 - zlepšení – chutná i „nejmladší“ třídě 

 - bylo by dobré vychytat lepší kombinace jídel 

 - slupky v žemlovce stále problém 

 - saláty super 

 - důležité, aby bylo vše na jídelním lístku 

 - v objednávkovém systému přibyly popisky – super 

 

4. ZŠ – Jitka Macháčková 

 - důležité, aby bylo vše podrobněji v jídelním lístku – alespoň „zeleninový salát“, „ovoce“, 

„moučník“, … 

 Arter (Rožánek) – bohužel se to nedá úplně přesně naplánovat dopředu (když přijdou čerstvé 

jogurty, špatné okurky…) – mění se to dle potřeby 

 - na jídelníčku se změna může stát, na dodacím listu to ale musí být správně! 

 Arter (Obrátilová) – Pokud konkrétní věci budou sepsány na dodacího listu ten den, tak to 

stačí? – všichni odsouhlasili 

 

MŠ Zahrádka – Klára Dvořáková 

 - Jídlo se zlepšilo. 

 - Saláty jsou super. 

 - Začaly jíst i učitelky. Mohly by si učitelky vybírat i jiná jídla, než mají děti? 

 Arter (Haviárová) – Určitě ano. 

 

MŠ Kuřátko – Hana Koubková 

 - Velké zlepšení a spokojenost. 

 - Skvěle funguje páteční zpětná vazba. 

 - Rýže i brambory moc dobré, maso výborné, rozpadá se. 

 - Pomazánky skvělé. 

 

3- ZŠ – Dalibor Dudek 

 - Jídlo super. 

 - Jednou nezbyla polévka na všechny. 

 Arter (Rožánek) – Byla to chyba. Moc se přidávalo. 

 

Arter – Josef Rožánek 

 - Dietní stravování – osloven snad celý Středočeský kraj – diety nikdo neudělá! 

 - Možnost odběru diet z Olivovny je velmi omezená. 

 - Důvody, proč nelze zajistit diety Arterem: 



  - nutnost zaměstnat specializovaného člověka, který to bude dělat. 

  - nutnost stavebně oddělené přípravny a skladování 

  - vysoká cena pro rodiče 130–150 Kč 

 - V případě, že najdeme někoho ochotného vařit diety pro říčanské školy, tak to Arter bude 

rozvážet. 

 - V případě, že najdeme a navrhneme řešení, je Arter ochoten spolupracovat. 

 

DEGUSTACE 

Polévka: Hrachová s opraženou houskou 

1.   Ryba na kmíně a másle, bramborová kaše 

2.   Halušky se zelím a uzeným masem 

3.  Zeleninové krupeto, sýr, okurka 

Hodnocení: Polévka dobrá 

  Všechna hlavní jídla moc dobrá 


